
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-21-458766 

Zaaknummer Z-20-133064 

Naam raadslid G. Mos 

Fractie D66 

Onderwerp Raadsvragen D66 subsidie woningbouw 

Datum waarop de vraag is gesteld 11 november 2021 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder A. van Langen 

Afdeling Ruimtelijke Ontwikkeling 

 

Inleiding 

Uit persberichten vernemen wij dat veel gemeenten nog geen gebruik maken van provinciale 

subsidie om versneld woningen te bouwen. Een provinciale woordvoerder zegt dat jammer te 

vinden. 

 

1.  Maakt de gemeente Medemblik al gebruik van de genoemde subsidie, resp. is dat het 

plan? 

antwoord  Medemblik maakt wel gebruik van subsidie. 

2. Zo ja, voor welke bouwmogelijkheden wilt u deze subsidie gebruiken? 

Antwoord De toegekende subsidie wordt gebruikt bij woningbouw project Asonia te Andijk.  

Op 9 november is de aanvraag voor subsidie voor het woningbouwproject Gemeentewerf 

ijsbaan te Abbekerk ingediend bij de Provincie.  

3. Zo nee, kunt u toelichten waarom u van deze subsidie geen gebruik gaat maken? 

Antwoord Deze provinciale subsidie is bedoeld voor binnenstedelijke projecten dus voor een wijk 

als Molenblik kan geen subsidie worden aangevraagd wel voor bijvoorbeeld TV De Kaag 

zo mogelijk gaan wij dat ook doen. 

 

 


